

MICROSOFT TRADE-IN

Terms and conditions - EN

Buy Back Promotion

Background:

Buy Back Promotion is a promotion offered by Sharaf DG. Sharaf DG gives you an estimated value based on the device condition and evaluation. If you accept the quote, we will grant you a Voucher with up to AED.500 in addition of the Value of your agreed quote

These Terms will be applied fully and affect to your use of this Promotion. By Receiving this Voucher, you agreed to accept all terms and conditions written herein. You must not use Buyback voucher if you disagree with any of its Standard Terms and Conditions.

Minors or people below 18 years old are not allowed to avail this Promotion.

Intellectual Property Rights

Other than the content you own, under these Terms, Sharaf DG LLC and/or its licensors own all the intellectual property rights and materials contained in this Promotion and its related Vouchers.

You are granted limited license only for purposes of using the value contained on this Voucher.

Restrictions

You are specifically restricted from the following:

- Using the information related to this Promotion in any other media without prior consent of Sharaf DG LLC;
- selling, sublicensing and/or otherwise commercializing any of the Promotion information or it Voucher 's Value or its contents;
- Re-using the Voucher after availing it by any Fraudulent or unethical ways;

Terms and conditions - EN

Evaluation:

Sharaf DG will inspect your device, and if it is in an acceptable condition, you'll receive a Voucher Card of AED 500 in addition to a quoted amount determined by our team based on their evaluation. If the device is in an unacceptable condition, Sharaf DG holds the right to reject the device entirely without proceeding into the promotion.

Sharaf DG holds the full right to Evaluate the device value without any interactions or objections thereof.

The Customer have the right to either accept the quote or have his device back (at no cost to him).

The unacceptable condition of a device shall mean but not limited to, fully cracked laptops with missing parts, lost, stolen laptops, blacklisted, unknown Models or very old types.

The Standard Terms and Conditions

For the Promotion

- Promotion valid from 7th Jan till 30th Jan'21
- Promotion applicable on Windows Laptops Only
- Promotion applicable on the purchases using Visa card only
- Promotion applicable only in stores
- Promotion applicable for one use only per one person and one purchase
- Promotion is not applicable on online purchases
- Partial return of the invoice is not permitted when buyback voucher is used
- Buyback voucher cannot be reissued in case of return of the any one or all items purchased using the buyback voucher.
- Standard Sharaf DG Terms & Conditions apply

Terms and conditions - EN

For the Voucher:

- Buyback voucher will be issued post the evaluation of the old laptop in Sharaf DG stores
- Buyback promotion or Voucher cannot be combined with any other promotion online or at store
- Buyback voucher is redeemable only on Windows Laptops
- Buyback voucher is valid till 31st Jan, 2021.
- In case of returning the Redeemed product back for replacement Sharaf DG T&C shall be applied.
- Buyback voucher is not valid on Apple MacBook or any other products.
- Buyback voucher cannot be exchanged for cash/Sharaf DG gift card
- Buyback voucher cannot be reissued if Stolen/Lost
- Buyback voucher is valid only for one laptop purchase and cannot be added to Similar voucher
- Standard Sharaf DG Terms & Conditions apply
- Official identification needs to be presented while redeeming the voucher

No warranties

This Promotion is provided "as is," with its terms and Sharaf DG LLC express no representations or warranties, of any kind related to Buyback voucher or its materials. Also, nothing contained on this Website shall be interpreted otherwise than what have been informed,

Terms and conditions - EN

Limitation of liability

In no event shall Sharaf DG LLC, nor any of its officers, directors and employees, shall be held liable for anything arising out of or in any way connected with your use of this Promotion whether such liability is under the Promotion. Sharaf DG LLC, including its officers, directors and employees shall not be held liable for any indirect, consequential or special liability arising out of or in any way related to your use of this Promotional Voucher.

Indemnification

You hereby indemnify to the fullest extent Sharaf DG LLC from and against any and/or all liabilities, costs, demands, causes of action, damages and expenses arising in any way related to your breach of any of the provisions of these Terms.

Severability

If any provision of these Terms is found to be invalid under any applicable law, such provisions shall be deleted without affecting the remaining provisions herein.

Variation of Terms

Sharaf DG LLC shall revise these Terms, extending, amending it or change it at any time as it sees fit.

Entire Agreement

These Terms constitute the entire Promotion between Sharaf DG LLC and you in relation to your use of this Voucher, and supersede all prior Promotions and understandings in the same Concern.

Governing Law & Jurisdiction

These Terms will be governed by and interpreted in accordance with the laws of the UAE.

Terms and conditions - AR

عرض إعادة الشراء

نبذة عن العرض:

عرض إعادة الشراء هو عرض ترويجي يقدمه شرف دي جي. يمنحك شرف دي جي قيمة تقديرية بناءً على حالة الجهاز وتقييمه. إذا قبلت عرض الأسعار فسوف تحصل على قسيمة تصل إلى 500 درهم بالإضافة إلى قيمة عرض الأسعار المتفق عليه.

سيتم تطبيق هذه الشروط بالكامل وستؤثر على استخدامك لهذا العرض الترويجي. باستلامك هذه القسيمة. فإنك توافق على قبول جميع الشروط والأحكام المكتوبة هنا. يجب ألا تستخدم قسيمة إعادة الشراء إذا كنت لا توافق على أي من الشروط والأحكام القياسية الخاصة بها.

لا يُسمح للقصر أو الأشخاص الذين تقل أعمارهم عن 18 عامًا بالاستفادة من هذا العرض الترويجي.

حقوق الملكية الفكرية

بخلاف المحتوى الذي تمتلكه بموجب هذه الشروط. تمتلك شرف دي جي أو المرخصون التابعون لها جميع حقوق الملكية الفكرية والمواد الواردة في هذا العرض الترويجي والقوائم ذات الصلة.

تم منحك ترخيصًا محدودًا فقط لأغراض استخدام القيمة الواردة في هذا الإيصال.

قيود

أنت مقيد على وجه التحديد بما يلي:

- استخدام المعلومات المتعلقة بهذا الترويج في أي وسائط أخرى دون موافقة مسبقة من شرف دي جي ش.ذ.م.م ؛
- بيع أو ترخيص أو تسويق أي من معلومات الترويج أو قيمة القسيمة أو محتوياتها ؛
- إعادة استخدام القسيمة بعد الاستفادة منها بأي طرق احتيالية أو غير أخلاقية.

Terms and conditions - AR

تقييم:

سيفحص شرف دي جي جهازك وإذا كان في حالة مقبولة فسوف تحصل على بطاقة قسيمة بقيمة 500 درهم بالإضافة إلى المبلغ المعروض الذي يحدده فريقنا بناءً على تقييمهم. إذا كان الجهاز في حالة غير مقبولة ، يحتفظ شرف دي جي بالحق في رفض الجهاز تمامًا دون متابعة العرض الترويجي.

يملك شرف دي جي الحق الكامل في تقييم قيمة الجهاز دون أي تفاعلات أو اعتراضات على ذلك.

يحق للعميل إما قبول عرض الأسعار أو استعادة جهازه (بدون تكلفة عليه).

تعني الحالة غير المقبولة للجهاز على سبيل المثال لا الحصر. أجهزة الكمبيوتر المحمولة المتصدعة بالكامل التي تحتوي على أجزاء مفقودة أو أجهزة الكمبيوتر المحمولة المفقودة أو المسروقة أو الطرازات غير المعروفة أو المدرجة في القائمة السوداء أو الأنواع القديمة جدًا.

الشروط والأحكام القياسية

للترقية

- العرض ساري من 7 يناير حتى 30 يناير 2021
- العرض ساري على أجهزة الكمبيوتر المحمولة التي تعمل بنظام Windows فقط
- يسري العرض الترويجي على المشتريات باستخدام بطاقة فيزا فقط
- العرض ساري في المتاجر فقط
- يسري العرض الترويجي على استخدام واحد فقط لكل شخص وشراء واحد
- لا ينطبق العرض الترويجي على عمليات الشراء عبر الإنترنت
- لا يُسمح بالإرجاع الجزئي للفاتورة عند استخدام قسيمة إعادة الشراء
- لا يمكن إعادة إصدار قسيمة إعادة الشراء في حالة إعادة أي عنصر أو كل العناصر المشتراة باستخدام قسيمة إعادة الشراء.
- تطبق شروط وأحكام شرف دي جي القياسية

Terms and conditions - AR

للقسمة:

- سيتم إصدار قسيمة إعادة الشراء بعد تقييم الكمبيوتر المحمول القديم في متاجر شرف دي جي
- لا يمكن الجمع بين عرض أو قسيمة إعادة الشراء مع أي عرض ترويجي آخر عبر الإنترنت أو في المتجر
- قسيمة إعادة الشراء قابلة للاسترداد فقط على أجهزة الكمبيوتر المحمولة التي تعمل بنظام ويندوز
- قسيمة إعادة الشراء صالحة حتى 31 يناير 2021.
- في حالة إعادة المنتج المسترد مرة أخرى لاستبدال شرف دي جي ، تطبق الشروط والأحكام.
- قسيمة إعادة الشراء غير صالحة على Apple MacBook أو أي منتجات أخرى.
- لا يمكن استبدال قسيمة إعادة الشراء نقدًا / بطاقة هدايا شرف دي جي
- لا يمكن إعادة إصدار قسيمة إعادة الشراء في حالة السرقة / الضياع
- قسيمة إعادة الشراء صالحة فقط لشراء كمبيوتر محمول واحد ولا يمكن إضافتها إلى قسيمة مماثلة
- تطبق شروط وأحكام شرف دي جي القياسية
- يجب تقديم الهوية الرسمية أثناء استرداد القسيمة

Terms and conditions - AR

لا توجد ضمانات

يتم تقديم هذا العرض الترويجي "كما هو" بشروطه ولا تعبر شرف دي جي ش.ذ.م.م عن أي تعهدات أو ضمانات من أي نوع يتعلق بقسيمة إعادة الشراء أو موادها. أيضًا لن يتم تفسير أي شيء وارد في هذا الموقع بخلاف ما تم إبلاغه ،

تحديد المسؤولية

لن تتحمل شركة شرف دي جي ش.ذ.م.م أو أي من مسؤوليها ومديريها وموظفيها بأي حال من الأحوال المسؤولية عن أي شيء ينشأ عن أو يرتبط بأي شكل من الأشكال باستخدامك لهذا العرض الترويجي سواء كانت هذه المسؤولية بموجب العرض الترويجي و لا تتحمل شرف دي جي ش.ذ.م.م ، بما في ذلك مسؤوليها ومديريها وموظفيها أي مسؤولية غير مباشرة أو تبعية أو خاصة تنشأ عن أو تتعلق بأي شكل من الأشكال باستخدامك لهذه القسيمة الترويجية.

التعويض

أنت بموجب هذا تعوض إلى أقصى حد ممكن شرف دي جي ش.ذ.م.م من و ضد أي أو جميع الالتزامات والتكاليف والمطالب وأسباب الدعوى والأضرار والنفقات الناشئة بأي شكل من الأشكال المتعلقة بخرقك لأي من أحكام هذه الشروط.

الاستقلالية

إذا تبين أن أي بند من هذه الشروط غير صالح بموجب أي قانون معمول به. فسيتم حذف هذه الأحكام دون التأثير على الأحكام المتبقية هنا.

اختلاف الشروط

يتعين على شرف دي جي ش.ذ.م.م مراجعة هذه الشروط أو تمديدها أو تعديلها أو تغييرها في أي وقت تراه مناسبًا.

اتفاق كامل

تشكل هذه الشروط العرض الترويجي الكامل بين شرف دي جي ش.ذ.م.م وبينك فيما يتعلق باستخدامك لهذه القسيمة وتحل محل جميع العروض الترويجية السابقة وغير ذلك